
 

Wygenerowano za pomocą app.esesja.pl 

 

BR.0012.5.9.2024 

Rada Miejska w Kuźni Raciborskiej 

Komisja Rolnictwa, Gospodarowania Zasobami Komunalnymi Gminy i Ochrony 

Środowiska 

Protokół nr 9/2024 

z posiedzenia Komisji Rolnictwa, Gospodarowania Zasobami Komunalnymi Gminy i 

Ochrony Środowiska w dniu 19 grudnia 2024r. 

Miejsce posiedzenia: Urząd Miejski w Kuźni Raciborskiej - sala ślubów USC 

Obrady rozpoczęto 19 grudnia 2024 o godz. 14:45, a zakończono o godz. 15.15  tego 

samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 7 członków komisji. 

Obecni: 

1. Sylwia Brzezicka-Tesarczyk 

2. Urszula Choroba 

3. Marcin Czerniej 

4. Gerard Depta 

5. Mateusz Procek 

6. Sławomir Sielski 

7. Tomasz Sokołowski 

  

Lista gości na posiedzeniu 

Kacper Cichocki - radny, Patryk Konieczny - radny, Wojciech Krzyżanowski - radny, Anna 

Szostak - Skarbnik, Bartłomiej Adamski - Sekretarz, Wojciech Gdesz – Burmistrz 

 

Posiedzeniu przewodniczyła radna Sylwia Brzezicka-Tesarczyk – Przewodnicząca 

Komisji. 

Przedstawiła porządek obrad. Przedstawiła wniosek grupy radnych dotyczący inicjatywy 

uchwałodawczej dotyczącej projektu uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty 

za gospodarowanie odpadami komunalnymi, ustalenia wysokości stawki tej opłaty oraz 

zwolnienia  w części z opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi właścicieli 
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nieruchomości zabudowanych budynkami mieszkalnymi jednorodzinnymi 

kompostujących bioodpady stanowiące odpady komunalne w kompostowniku 

przydomowym. Wniosek został przedłożony do wiadomości Komisji, w związku z czym 

zaproponowała uzupełnienie porządku obrad o ten punkt. Za wprowadzeniem zmiany 

głosowało 6 radnych, 1 osoba wstrzymała się od głosowania. W wyniku dokonanych 

zmian porządek przestawia się następująco: 

1.Opinia do projektu uchwały w sprawie ustalenia stawek dotacji przedmiotowych dla 

Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Kuźni Raciborskiej.  

2. Opinia do projektu uchwały w sprawie apelu wyrażającego sprzeciw wobec 

wstrzymania naboru wniosków w Programie Priorytetowym "Czyste Powietrze". 

3. Opinia do projektu uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi, ustalenia wysokości stawki tej opłaty oraz 

zwolnienia  w części z opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi właścicieli 

nieruchomości zabudowanych budynkami mieszkalnymi jednorodzinnymi 

kompostujących bioodpady stanowiące odpady komunalne w kompostowniku 

przydomowym.  

 

  

Ad. 1. Opinia do projektu uchwały w sprawie ustalenia stawek dotacji przedmiotowych dla 

Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Kuźni Raciborskiej. 

Wniosek Klubu Radnych Razem dla Rozwoju odczytał przewodniczący Klubu, radny 

Kacper Cichocki. 

Pytań nie zgłoszono, wobec czego Przewodnicząca poddała pod głosowanie kwestię 

opinii do projektu. 

Za wyrażeniem pozytywnej opinii głosowało 3 radnych, przeciw 4. 

Komisja negatywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Ad. 2 Opinia do projektu uchwały w sprawie apelu wyrażającego sprzeciw wobec 

wstrzymania naboru wniosków w Programie Priorytetowym "Czyste Powietrze". 
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Przewodnicząca Komisji podziękowała za zrealizowanie wniosku złożonego na 

poprzednim posiedzeniu. Przeprowadziła głosowanie w kwestii wyrażenia opinii do 

projektu uchwały. Za pozytywną opinią radni głosowali jednogłośnie. 

 

Ad. 3. Opinia do projektu uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi, ustalenia wysokości stawki tej opłaty oraz 

zwolnienia  w części z opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi właścicieli 

nieruchomości zabudowanych budynkami mieszkalnymi jednorodzinnymi 

kompostujących bioodpady stanowiące odpady komunalne w kompostowniku 

przydomowym.  

Omawiany projekt uchwały jest przedłożony w drodze inicjatywy uchwałodawczej przez 

grupę radnych. Stawki opiewają na 32 zł o mieszkańca, dla osób niewypełniających 

obowiązku segregowania 96 zł. 

Radny Marcin Czerniej zapytał kto liczył stawkę 34 zł, a kto 32 zł? Odpowiedziała Pani 

Skarbnik, że stawka 34 zł wynika z wysokości deficytu ale również zawiera bufor 

bezpieczeństwa na wypadek dodatkowych wydatków. Taka sytuacja miała miejsce w tym 

rok, kiedy przekroczono limit tonażowy wywożonych odpadów i trzeba było zawrzeć 

dodatkową umowę oraz ponieść dodatkowe koszty.  

Radny Gerard Depta przypomniał zapewnienia, że po uruchomieniu PSZOK i 

kompostowni powstaną oszczędności. Stwierdził, że druga propozycja Burmistrza ze 

stawką 29,50 jest właściwa w kontekście innych podwyżek. Przytoczył słowa Burmistrza, 

że po okresie próbnym można tą stawkę zweryfikować i jak będzie trzeba to podnieść. 

 

Przewodnicząca przeprowadziła głosowanie w kwestii wyrażenia opinii do projektu 

uchwały. Za pozytywną opinią głosowało 4 radnych, przeciw 3. Komisja pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Ad. 4. Sprawy bieżące. 

Przewodnicząca Komisji poprosiła obecną na posiedzeniu Panią Kierownik referatu 

Gospodarowania Nieruchomościami o wystąpienie do Koła Gospodyń Wiejskich w 
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Rudach o opinię w sprawie wniosku firmy Olto Construkction. Opinia KGW niezbędna jest 

do wyrażenia stanowiska Komisji w sprawie wynajęcia obiektu sportowego w Rudach. 

Zapowiedziała, że w styczniu odbędzie się wyjazdowe posiedzenie Komisji w celu 

zapoznania się w terenie z przedmiotem wniosku. 

 

Na tym posiedzenie zakończono. Przewodnicząca podziękowała za udział i zamknęła 

obrady. 

  

 

Przewodnicząca Komisji Rolnictwa, Gospodarowani 

Zasobami Komunalnymi Gminy i Ochrony Środowiska 

Sylwia Brzezicka- Tesarczyk 

Rada Miejska w Kuźni Raciborskiej 

  

Przygotowała: Ilona Burgieł 


